
Protokół z XLII zebrania Rady Osiedla, 

które odbyło się w dniu 3 czerwca 2020 roku 

l . Otwarcie zebrania, stwierdzenie kworum (lista obecności zał. nr 1). Zebranie 

otworzyła przewodnicząca Pani Ewa Buzo -Dziedzic. 

2. Zadecydowano o przesunięciu kwoty 5.000 zł wewnątrz środków finansowych Rady 

Osiedla z paragrafu 4210 ."Zakup materiałów i wyposażenia" na 4300 "Zakup usług 

pozostałych". Podjęto w tej sprawie stosowną uchwałę . 

3. Omówiono koncepcję budowy ścieżki rowerowej l chodnika wzdłuż ulicy 

Wyspiańskiego od mostu na Kłodnlcy do wału przeciwpowodziowego. Radni nie 

wnieśli uwag co 'do zasadniczych zmian w koncepcji. 

4. Przeanalizowano projekt zmian w statucie osiedla: Radni przedstawili swoje sugestie 

co do sposobu przeprowadzenia wyborów do Rady Osiedla. Wybrano Jedną wspólną 

koncepcję. Zlecono przewodniczącej skonsultowanie z Sekretarzem Miasta, czy 

koncepcja wybrana przez Radę Osiedla jest zgodna z przepisami nadrzędnymi. 

S. Ustalono, iż następne zebranie Rady Osiedla odbędzie się w dniu 1 lipca 2020r, jeś li 

będzie taka potrzeba. Radni zostaną pOinformowani telefonicznie o zebraniu. 
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